
ΓΛΩΣΣΑ 

πού – πώς – ή 

Ώρα για εξάσκηση...

1. Συμπληρώνω πώς ή πως και διαβάζω:

ΓΑΤΑ:          ____ λένε το αφεντικό σου;                        

ΣΚΥΛΟΣ:    Δεν ξέρω ____ το λένε.

ΓΑΤΑ:          Μαζί του ____ τα πηγαίνεις;

ΣΚΥΛΟΣ:    Νομίζω ____  τα πηγαίνω καλά.

2. Συμπληρώνω πού ή που και διαβάζω:

-   _____ θα πας διακοπές;

-   Εκεί ____ πήγα και πέρυσι.
    Εσύ ____ θα πας;

 -  Εγώ θα πάω στην Αφρική στο θείο μου ____ μα περιμένει.

Όταν το που και το πως ρωτάνε, με το τόνο θέλουν πάντα να 'ναι.

Το η που είναι άρθρο θηλυκό
πάντα θέλει να ΄ναι μοναχό.

Το η που θέλει να διαλέγει
τον τόνο πάντα επιλέγει.



3. Συμπληρώνω η ή ή και διαβάζω:

ΑΛΕΠΟΥ:     Ποιος τρέχει περισσότερο;

  Ο λαγός __  __  χελώνα;

ΚΟΚΟΡΑΣ:   Η πάπια __ __ χήνα είναι από τις δυο __ πιο τσαχπίνα;

ΒΑΤΡΑΧΟΣ: Ο παπαγάλος __ __ κουκουβάγια διαβάζει πιο ωραία;

  

4. Βάζω ι ή οι και διαβάζω:

Π__ο δώρο μου έφερες;

Διάβασε π__ο γρήγορα.

Π__α γραβάτα αγόρασες;

Δεν αντέχω άλλο π__α.

Οι λεξούλες ποιος,ποια,ποιο γράφονται με -οι,
όταν ρωτάνε.
 π.χ. ποιο ζώο γκαρίζει;
Όταν δεν ρωτάνε , γράφονται με -ι.
π.χ. Τρέξτε πιο σιγά.


